
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 28. oktober 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 117 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 117:  

”Vil ministeren inkludere en undersøgelse af beregningerne, der ligger til grund for 

effektiviseringskravene til de nye hospitaler, i den aftalte status af kvalitetsfondsbyg-

gerierne?” 

 

Svar: 

Den årlige orientering til Finansudvalget om status på kvalitetsfondsprojekterne, som 

forventes oversendt ultimo 2019, vil i år blive udbygget med en status på ministeriets 

opfølgning og regionernes arbejde med effektiviseringer i kvalitetsfondsprojekterne 

samlet set såvel som for de enkelte projekter.  

 

Jeg henviser i øvrigt til svar på SUU alm. del spm. 113 og 114. 
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